
 

 

Groenten en Fruit: 
Fijn dat er al ouders zijn die ons helpen bij het snijden van het fruit en/of de groenten. 
Wel blijkt het een hele klus te zijn om voor 10 groepen fruit en groenten te snijden in de ochtend. 
We kunnen voor elke dag nog ouders gebruiken die willen helpen. Mocht u interesse hebben mail 
dan naar miriam.bronckers-duchateau@innovo.nl. 
 
Onderwijsontwikkeling: 
Zoals eerder aangegeven bespreken we elke maand een onderwijsontwikkeling waarmee we binnen 
school aan de slag zijn. 
Afgelopen maanden hebben we in alle groepen met name ingezet op automatiseren bij rekenen.  
Automatiseren blijft belangrijk. Als we de basis niet beheersen wordt het steeds moeilijker om 
grotere complexere opgaven uit te rekenen. Denk aan de basis automatiseren aan splitsen van 
getallen. Wanneer je dit niet beheerst kun je niet over een tiental rekenen.  
Bv. 8 kun je splitsen in ……. 
Dit heb je nodig om 7 + 8 = uit te rekenen, maar ook om 875 +18= te kunnen uitrekenen.  
De moeilijkheid van het automatiseren wordt groter naarmate uw kind in een hogere groep zit. Denk 
bij de kleuters aan opgaven als; komt 3 voor of na 4? Bij de middenbouw over de tafeltjes en bij de 
bovenbouw over hoeveel cm is 1 meter…  
We zien dat de kinderen steeds bewuster oefenen en ook wij als team worden hier nog steeds 
bekwamer in. Binnen het team zijn de leerkrachten geschoold in Met sprongen Vooruit of zijn nu aan 
de opleiding hiervoor bezig. Sharon is inmiddels aan de laatste fase van de opleiding rekenspecialist 
bezig. Op die manier werken we aan een nog beter rekenonderwijs binnen onze school. 
 
 
Verkeersveiligheid: 
Ik wil u nogmaals vragen om samen met ons na te denken over de veiligheid van uw kind(eren) 
wanneer u deze brengt of ophaalt van school. Er ontstaan vaak onveilige verkeerssituaties. 
De kinderen moeten vaak tussen auto’s doorlopen om over te steken. Laten we er met z’n allen voor 
zorgen dat het veilig is rondom onze school. Parkeer in de daarvoor aangegeven vakken. Mochten 
deze vol zijn. Ook bij Sporting Heerlen is een mooi parkeerterrein en u kunt veilig langs de 
sportvelden lopen naar school. 
 
 
Rapportage: 
We hebben van ouders regelmatig een terugkoppeling gehad dat we de rapportages pas zo laat 
meegaven. Men gaf aan de ontwikkeling van hun kind(eren) niet goed te kunnen volgen. 
Wij hebben als team nagedacht over hoe we dit anders zouden kunnen organiseren, zodat u meer 
inzicht krijgt in de ontwikkeling van uw kind. 
We willen dit schooljaar als pilot het anders vormgeven dan de voorgaande jaren. Vervolgens 
evalueren we dit en kijken hoe we in de toekomst verder gaan. 
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Dit schooljaar voeren we gesprekken in september en maart. De rapporten gaan mee in december 
en in juni. Bij de rapporten zijn dan in principe geen gesprekken. Heeft u vragen kunt u deze 
natuurlijk altijd stellen.  
Dit betekent concreet dat 21 december de rapporten voor het eerst dit schooljaar mee naar huis 
komen. 
 
Inspectiebezoek: 
Gisteren hebben we binnen onze school bezoek gehad van de onderwijsinspectie. Een drietal 
inspecteurs zijn in gesprek geweest met leerlingen van de leerlingenraad, met zes ouders, met het 
team en het managementteam. Daarnaast hebben ze zes lessen bezocht om mee te kijken naar de 
kwaliteit van het onderwijs binnen onze school. 
Aan het einde van de dag hebben ze ons een eerste indruk gegeven van hun bevindingen over onze 
school. 
De inspectie heeft de onderwijskwaliteit van onze school als voldoende beoordeeld.  
De definitieve rapportage volgt nog. Deze wordt besproken binnen de mr. Middels de nieuwsbrief 
informeren wij u verder over de onderwijsontwikkelingen. 
 
Ouderpanel: 
Binnen onze school is er een MedezeggenschapsRaad (MR) actief. Zij hebben op verschillende 
beleidsontwikkelingen instemmingsrecht en op andere beleidsontwikkelingen adviesrecht. 
Beide vormen gaan over meedenken voordat het beleid wordt ingevoerd. 
Wij als MT willen ook graag dat ouders meedenken wanneer het beleid wordt ingevoerd. Hoe wordt 
het ervaren? Welke zaken hebben verbetering nodig? Hoe kijken jullie naar de organisatie van dit 
beleid? Enz.. 
Wij zijn dan ook op zoek naar een zestal ouders die mee zouden willen denken en feedback zouden 
willen geven op al die ontwikkelingen waar je binnen een school mee aan de slag gaat. 
Misschien is dit iets voor u. Mocht dit zo zijn, mail dan naar onderstaand mailadres. De 
tijdsinvestering is ongeveer 4 momenten per jaar een avond bij elkaar komen. 
We horen graag van u. miriam.bronckers-duchateau@innovo.nl 
 
What’s App groep: 
We worden steeds vaker geconfronteerd met pesterijen die plaats vinden in groeps-apps buiten 
schooltijd. Wij kunnen niet anders en hier dan ook bij stil staan. Wij nemen de tijd om met kinderen 
te praten over hoe je wel en niet binnen een groeps-app communiceert. Ook geven we aan dat je de 
keuze hebt om niet aan een groeps-app deel te nemen. Wetende hoe moeilijk het kan zijn om nee te 
zeggen. We willen u vragen om regelmatig met uw kind samen te kijken aan welke groeps-app er 
wel wordt deelgenomen en aan welke niet. Het is belangrijk om hierover met uw kind in gesprek te 
gaan. In de tegenwoordige tijd is het steeds makkelijker om digitaal mensen te kwetsen. Digitaal lijkt 
afstandelijker en anoniemer, maar het is nog steeds kwetsend wanneer je digitaal wordt beledigd. 
Mocht u hier vragen over hebben, loop gerust een keer binnen. 
 
 
 
 
Sinterklaas: 
Vandaag hebben we in school hoog  bezoek gehad. Sint met twee van zijn Pieten heeft onze school 
bezocht. Wat mooi om te zien dat er zoveel ouders samen met kinderen hebben genoten van de 
aankomst van Sint en zijn Pieten.  
De kinderen hebben de hele ochtend gestraald en hun optredens uitgevoerd voor Sinterklaas. 
 
We wensen u en de mensen die u dierbaar zijn een hele mooi weekend.  
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